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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

УВАЖАЕМИ ГОСПОЖИ И ГОСПОДА, Българската търговско-промишлена палата провежда второ проучване
относно очаквания от Вас ефект от въвеждането на еврото. БТПП благодари на всички участници в първото
допитване по темата, но тъй като Вашата оценка е важна за нас, Ви приветстваме да бъдете активни и този път, за
да може да се изразят позиции по формирането на политики, които да бъдат плавен преход в пром... 

Ямбол е зелен град от древността до днес, но той трябва да стане и умен. Това заяви Стойчо Стойчев,
председател на Управителния съвет на Ямболската търговско-промишлена палата по време на конференцията
"Зелени градове & спорт за всички", която БТА организира в Пресклуба си Ямбол.За чистотата му, която прави
впечатление и на гостите на града, принос има работата на институциите, местните власти... 

Ямбол е зелен град от древността до днес, но той трябва да стане и умен. Това заяви Стойчо Стойчев,
председател на Управителния съвет на Ямболската търговско-промишлена палата по време на конференцията
"Зелени градове & спорт за всички", която БТА организира в Пресклуба си Ямбол. За чистотата му, която прави
впечатление и на гостите на града, принос има работата на институциите, местните власт... 

За единадесета поредна година София ще стане домакин на събитието, което поставя на фокус балканските вина
и култура. Между 16 и 18 юни Балканският международен винен фестивал (The Balkans International Wine Festival,
BIWCF) ще разположи своите традиционни бели шатри в пространството пред НДК, където 70 винопроизводители
ще предложат за дегустация селекция от своята най-добра продукция. Вевести.б... 

Заглавие: БТТП: Анкета относно очаквания ефект от въвеждане на еврото...
Дата: 14.06.2022 11:34
Медия: Камара на строителите в България

Заглавие: Ямбол е зелен град, но той трябва да стане и умен, според председателя на търговско-промишлената
палата в града
Дата: 14.06.2022 11:09
Медия: Утро Русе

Заглавие: Ямбол е зелен град, но той трябва да стане и умен, според председателя на търговско-промишлената
палата в града
Дата: 14.06.2022 11:09
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Виненото градче на Балканския фестивал на виното отваря врати в сърцето на София на 16 юни
Дата: 13.06.2022 19:08
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: Стокообменът България - Турция = €5,2 млрд.

https://ksb.bg/bttp-anketa-otnosno-ochakvaniya-efekt-ot-vavezhdane-na-evroto/
https://utroruse.com/article/809348/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/281624-yambol-e-zelen-grad-no-toy-tryabva-da-stane-i-umen-spored-predsedatelya-na
https://vevesti.bg/270613/vinenoto-gradche-na-balkanskia-festival-na-vinoto-otvarya-vrati-v-sartseto-na-sofia-na-16-yuni/
http://www.economynews.bg/%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%BE%D0%B1%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F---%D1%82%D1%83%D1%80%D1%86%D0%B8%D1%8F--%E2%82%AC52-%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4-news104201.html


Стокообменът между Българи и Турция за 2021 г. възлиза общо на 5,2 млрд. евро, което представлява ръст от 30
процента спрямо предходната година, каза при откриването на първия в Банско Турско – български икономически
форум "Възможности за устойчиво търговско – икономическо сътрудничество в прехода към зелена икономика"
Бурхан Немутлу – председател на Управителния съвет на Българско – турска търгов... 

Асоциацията на организациите на българските работодатели, която обединява всички работодателски
организации в България - КРИБ, БСК, БТПП и АИКБ, попитаха с декларация правителството дали ще има природен
газ през юли. По-рано днес председателят на КЕВР Станислав Тодоров каза по Би Ти Ви, че в комисията не е
депозиран договор за внос на американски втечнен газ. По закон "Булгаргаз" е длъжен да депо... 

Бизнесът и обществото все още не са информирани дали има подписани споразумения за дългосрочна доставка
на природен газ от алтернативни на "Газпром" доставчици, пишат в позиция от Асоциацията на организациите на
българските работодатели Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) призовава
правителството да обяви на какъв етап са евентуални преговори за доставка на природен газ... 

Северозапъдът ще получи повече европейски средства от другите райони в страна през следващия програмен
период до 2027 година. Това стана ясно при посещението на еврокомисаря по сближаването и реформите Елиза
Ферейра във Видин. Тя обясни, че като еврокомисар по кохезионната политика и реформите, за нея е важно да
види населени места извън столицата. Във Видин разгледа централната пешеходна зона и... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

По-високи заплати, допълнително здравно осигуряване, джаги в офиса и какво примамва служителите ощеСлед
рецесията през 2008 г. големите, утвърдени корпоративни работодатели излязоха от мода. Техните нестабилни и
понякога спорни култури бяха изостанали във времето и изглеждаха заседнали в цикъл на вечни съкращения и
преструктуриране. Новото поколение служители се роди през последните няколко години... 

Михаил Петров e изпълнителен директор на Schwarz IT България от 2020 г. Компанията предоставя IT решения на
водещата световна ритейл група Schwarz, която разполага с около 500 000 служители по целия свят, над 12 900
магазина в повече от 33 страни и 7,5 млрд. клиенти годишно, а оборотът възлиза на 125 млрд. евро годишно.
Schwarz IT България има над 400 служители, средната възраст на IT специалистит... 

Дата: 14.06.2022 11:06
Медия: Economynews

Заглавие: Бизнесът пита правителството: ще има ли газ през юли?
Дата: 13.06.2022 15:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Бизнесът пита Петков: Има ли договор за американски втечнен газ? КЕВР обяви, че такъв няма!
Дата: 13.06.2022 15:02
Медия: Big5.bg

Заглавие: Ще ни помогнат ли да се оттласнем от дъното на най-бедните региони в Европа?
Дата: 13.06.2022 14:28
Медия: Радио Видин

Заглавие: Защо всички отново искат да работят за големи скучни компании?
Дата: 13.06.2022 18:14
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Вярвам, че един лидер трябва да управлява чрез пример
Дата: 13.06.2022 18:06
Медия: Мениджър

Заглавие: СЪД И ЗАТВОР: Петима министри на мушката заради източеното злато на България (двама са от ГЕРБ)

https://www.dotbg.bg/article/11804791
https://www.big5.bg/2022/06/13/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%BF%D0%B8%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BB%D0%B8-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80-%D0%B7%D0%B0/
https://bnr.bg/vidin/post/101661450
https://businessnovinite.bg/finansi/zashto-vsichki-otnovo-iskat-da-rabotjat-za-golemi-skuchni-kompanii.html
https://manager.bg/%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B4%D0%B6%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D1%82/varvam-che-edin-lider-trabva-da-upravlava-chrez-primer
http://www.budnaera.com/202202f/2221012.html


Петима министри са на мушката на прокуратурата заради порочните концесии за добив на злато, които от
десетилетия ощетяват България. "Достатъчно ли плаща концесионерът на държавата?", "Колко злато се изнася от
България", "Как страната ни защитава националното си богатство" и "Защо резултатите от дейността на "Дънди
прешъс металс Челопеч" ЕАД са "конфиденциална информация" ? Тези въпроси се задават ... 

Решението на Европейската комисия (ЕК) за дерогация от екологичните изисквания по първи стълб на ОСП за
2022 г. беше прагматично и с положителни последствия за фермерите, затова трябва да бъде приложено и през
2023 г. Тази позиция е изръзил министърът на земеделието Иван Иванов на заседанитое на Съвета на
Европейския съюз по земеделие и рибарство, което се проведе на 13 юни в Люксембург, съобщиха ... 

Антон Чолаков управител на Меком Уважаеми г-н Чолаков, какви са последните новости, свързани с фирма
Меком? Фирма Меком се развива вече повече от 22 години в България и е 100% австрийска инвестиция, затова
ние налагаме иновативни и доказали се в качеството си австрийски технологии и продукти, най-вече в сферата на
ВЕИ, за производство и пренос на енергия от гореща, геотермална вода, енергия от би... 

Богатите страни направиха опасни залози за изкопаемите горива в отговор на войната в Украйна, каза
генералният секретар на ООН Антониу Гутериш във вторник, предупреждавайки, че новите инвестиции, които се
влагат във въглища, нефт и газ, са "заблуда" предвид тяхното въздействие върху изменението на климата, цитира
думите му Ройтерс. "Енергийната криза, изострена от войната в Украйна, доведе до опас... 

Българските производители на плодове и зеленчуци са застрашени от нов чуждестранен конкурент на пазара.
Освен с турски, македонски, гръцки, албански и други стоки, в търговската мрежа може да се нареди и продукция
от Молдова. Преди дни Европейската комисия предложи регламент, с който да се позволи временно подобряване
на достъпа до пазара за седем продукта от бившата съветска република, за които в... 

През втората година на пандемията богатите по света увеличиха значително състоянието си. Дали трендът ще
продължи и през тази година, е под въпрос 500-те най-богати хора в света са загубили общо 1,4 трилиона долара
през тази година, включително 206 млрд. долара само в понеделник, показва Индексът на милиардерите на
Bloomberg, тъй като световните финансови пазари се огъват под тежестта на по-високи... 

Дата: 14.06.2022 06:00
Медия: Буднаера

Заглавие: Войчеховски поема ангажимент за отлагане на екоизискванията по директните плащания и през 2023
г.
Дата: 14.06.2022 12:12
Медия: Синор БГ

Заглавие: Биомасата е реална енергийна алтернатива
Дата: 14.06.2022 12:01
Медия: ProfiLand

Заглавие: Гутериш: Да се залага на нови изкопаеми горива е "заблуда"
Дата: 14.06.2022 11:47
Медия: News.bg

Заглавие: Заплаха за родното! Заливат пазара с плодове и зеленчуци от Молдова
Дата: 14.06.2022 11:45
Медия: Марица

Заглавие: Богатството на милиардерите се увеличава до рекордно ниво
Дата: 14.06.2022 11:37
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: България предлага да се запази изключението за екологичните изисквания по първи стълб и през
2023 г.
Дата: 14.06.2022 10:31

https://sinor.bg/64335-vojchehovski-poema-angazhiment-za-otlagane-na-ekoiziskvaniyata--po-direktnite-plastaniya-i-prez-2023-g
https://bg.profiland.net/articles/biomasata-e-realna-energiyna-alternativa-2
https://news.bg/int-economics/guterish-da-se-zalaga-na-novi-izkopaemi-goriva-e-zabluda.html
https://www.marica.bg/agro/zaplaha-za-rodnoto-zalivat-pazara-s-plodove-i-zelenchuci-ot-moldova
https://www.investor.bg/novini/346/a/bogatstvoto-na-miliarderite-se-uvelichava-do-rekordno-nivo-354066/
https://agrotv.bg/2022/06/14/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D0%BB%D1%8E%D1%87/


Комисията и делегациите на държавите членки обмениха мнения за състоянието на селскостопанските пазари
"Решението на ЕК за дерогация от екологичните изисквания по първи стълб на ОСП за 2022 г. беше прагматично и
с положителни последствия и трябва да бъде приложено и през 2023 г." Това заяви министърът на земеделието
д-р Иван Иванов на заседание на Съвета на Европейския съюз по земеделие и рибарств... 

Членството на България в Организацията за икономическо сътрудничество и развитие е по-скоро вероятно, но в
Шенген и еврозоната е по-скоро мираж. Такова мнение изрази икономистът доц. Красен Станчев, основател на
Института за пазарна икономика, в предаването "Светът е бизнес". "Поведението на България по повод Украйна
вероятно буди много въпросителни" в европейските ни партньори, обясни Станчев по... 

Това е една от най-големите сделки в процъфтяващия сектор на тръстовете за инвестиции в имоти Тръстът за
инвестиции в недвижими имоти Prologis, съсредоточен върху складовете, съобщи, че ще придобие конкурентната
си компания Duke Realty Corp за около 26 млрд. долара, включително дълга, в сделка изцяло в акции, което я
превръща в една от най-големите сделки в процъфтяващия сектор на тръстовете за ин... 

"Решението на ЕК за дерогация от екологичните изисквания по първи стълб на ОСП за 2022 г. беше прагматично и
с положителни последствия и трябва да бъде приложено и през 2023 г." Това заяви министърът на земеделието
д-р Иван Иванов на заседание на Съвета на Европейския съюз по земеделие и рибарство, което се провежда на
13 юни в Люксембург, съобщиха от пресцентъра на Министерството на земеделието. ... 

Глобалният бизнес със стоки може да стане много по-скъп - и по-мръсен, изчислява BloombergПодхранваният от
войната в Украйна и коронавирусната пандемия недостиг на суровини може да увеличи допълнително най-
големия ценови скок при суровините от десетилетия насам, сочи проучване на Bloomberg, проведено в периода 6-
10 юни. В същото време се очаква търсенето на изкопаеми горива единствено да нараства,... 

EPYC процесорите на AMD – как се случват иновациитеБългарските малки и средни предприятия могат да се
възползват от подходящ инструмент за разработване на иновативни продукти и услуги, излизане на външни пазари
и устойчив растеж, стана ясно на конференцията SCALE UP 2022, която събра технологични компании,
производствени предприятия, клъстери и организации, финансиращи иновации от различни части н... 

Медия: AgroTV

Заглавие: Красен Станчев: Относително евтиният ресурс, който ще дойде по европейски програми, да отиде за
печеливши начинания
Дата: 14.06.2022 11:41
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Prologis купи тръст за инвестиции в имоти в сделка за 26 млрд. долара
Дата: 14.06.2022 10:22
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Министър Иван Иванов: Предлагаме да се запази изключението за екологичните изисквания по
първи стълб и през 2023 г.
Дата: 14.06.2022 09:47
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Въглищната война ускорява инфлацията на суровинните пазари
Дата: 14.06.2022 09:20
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: МСП могат да разчитат на европейска помощ за цифровизация
Дата: 14.06.2022 09:06
Медия: TechNews

Заглавие: Врачанин изненада китайци с нова бира /снимки/
Дата: 14.06.2022 08:40
Медия: BulNews.bg

https://akcent.bg/?i=59368
https://www.investor.bg/po-sveta/453/a/prologis-kupi-tryst-za-investicii-v-imoti-v-sdelka-za-26-mlrd-dolara-354065/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/281557-ministar-ivan-ivanov-predlagame-da-se-zapazi-izklyuchenieto-za-ekologichnite-iz
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/107506-vaglishtnata-voyna-uskoryava-inflatsiyata-na-stokovite-pazari
https://technews.bg/article-144128.html
https://www.bulnews.bg/article/422017


Най-старата потвърдена алкохолна напитка в света е китайска – според археолози тя се датира от преди около
9000 години – или около 7000 г. пр.н.е. Най-популярният днес китайски алкохол, байдзиуто (baijiu) също има над
двухилядолетна история.Освен дълги традиции в алкохолните напитки, Китай днес има и много динамичен пазар -
едновременно текат различни и разнопосочни процеси – като опити за интерна... 

Инвестиционният фонд "Три морета" е силен инструмент за всички участващи страни за ускоряване на
икономическото възстановяване на региона чрез инвестиции на частен капитал в мащабни проекти в областта на
транспорта, енергетиката, зелена енергия и дигитална трансформация. Това заяви министърът на иновациите и
растежа Даниел Лорер, който откри конференция на тема "Дялови инвестиции в инфраструктура ... 

Как се изгражда екип от 350 души за две години на изключително конкурентен пазар, разказват Илияна Търнина,
директор "Човешки ресурси" и Маркус Крьогер, управител на Технологичен център Комерцбанк СофияТази година
Комерцбанк София DTC празнува 2 години през юни. За това време българското технологично подразделение на
германската банка успя да наеме 350 души и продължава да се разразства, като в мо... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

/КРОСС/ Ново проучване на EY-Work Reimagined има за цел да покаже как компаниите в световен мащаб
отговарят на продължаващата трансформация на начина, по-който работим и надпреварата за таланти, като
същевременно продължават да следват своите бизнес цели. То обхваща повече от 1500 бизнес лидери и над 17
000 служители в 22 страни и 26 индустриални сектора, което го превръща в едно от най-големите в... 

Закриват дирекцията, която защитава страната в арбитражни производства Министерството на финансите с нова
структура Има опасения, че случаите може да бъдат поети от частни фирми Защитата на държавните интереси в
арбитражни дела за стотици милиони левове може да бъде прехвърлена на частни фирми. Дирекцията "Съдебна
защита" в Министерството на финансите да бъде закрита, предвиждат промени в Устройс... 

Публикуваха индекса Топ 100 най-добри работодатели в България за 2022 година. Ежегодният индекс на Career
Show цели да отличи работодателите, които полагат целенасочени усилия за подобряване на работната
атмосфера и условията на труд у нас. Тазгодишната класация е съставена на база спечелени български и
международни отличия през последните 3 години. Челната десетка в класацията заемат: Kaufland ... 

Заглавие: Министър Лорер: Фонд "Три морета" е силен инструмент за ускоряване на икономическото
възстановяване
Дата: 14.06.2022 08:37
Медия: Publics

Заглавие: Commerzbank: Доказахме, че нова компания може да намери своето почетно място в ИТ индустрията
в България
Дата: 14.06.2022 12:01
Медия: Economy

Заглавие: Силата на служителите расте: 43% са готови да напуснат работа заради по-високо заплащане, по-
добри кариерни възможности и гъвкавост
Дата: 14.06.2022 11:50
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Прехвърлят дела за стотици милиони
Дата: 13.06.2022 20:39
Медия: Труд

Заглавие: Кои са Топ 100 най-добри работодатели в България за 2022 г. на база събрани отличия
Дата: 14.06.2022 12:07
Медия: Твоят Бизнес

https://www.publics.bg/bg/news/30511/%D0%9C%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80_%D0%9B%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%80_%D0%A4%D0%BE%D0%BD%D0%B4_%E2%80%9E%D0%A2%D1%80%D0%B8_%D0%BC%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%82%D0%B0%E2%80%9C_%D0%B5_%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD_%D0%B8%D0%BD%D1%81%D1%82%D1%80%D1%83%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82_%D0%B7%D0%B0_%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5_%D0%BD%D0%B0_%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE_%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5.html
https://www.economy.bg/bulgaria/view/51047/Commerzbank-Dokazahme-che-nova-kompaniya-mozhe-da-nameri-svoeto-pochetno-myasto-v-IT-industriyata-v-Bylgariya
https://www.cross.bg/slyzhitelite-rabota-rabotodatelite-1694298.html
https://trud.bg/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%85%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B8/
https://www.tbmagazine.net/statia/koi-sa-top-100-nay-dobri-rabotodateli-v-blgariya-za-2022-g-na-baza-sbrani-otlichiya.html


Публикуваха индекса Топ 100 най-добри работодатели в България за 2022 г. Ежегодният индекс на Career Show
цели да отличи работодателите, които полагат целенасочени усилия за подобряване на работната атмосфера и
условията на труд у нас. Тазгодишната класация е съставена на база спечелени български и международни
отличия през последните 3 години. На първите 10 места в класацията са: - Kaufland Бълга... 

Тазгодишната класация е съставена на база спечелени български и международни отличия през последните 3
годиниПубликуваха индекса Топ 100 най-добри работодатели в България за 2022 година. Ежегодният индекс на
Career Show цели да отличи работодателите, които полагат целенасочени усилия за подобряване на работната
атмосфера и условията на труд у нас. Тазгодишната класация е съставена на база спечелен... 

Общинският съветник от Приморско Ваня Андонова е катастрофирала на пътя за Созопол, където е трябвало да
бъде част от екипа по посрещане на японския посланик. Инцидентът е станал в района на "Свети Тома". Джип
"БМВ Х5" се е обърнал по таван в канавката, като катастрофата е самостоятелна, пише "Бургасинфо". "Искам да Ви
успокоя, чувствам се добре. Преминах рутинните прегледи и изследвания. Разминах... 

Това сочи първото за 2022 г. проучване на потребностите на работодателите от работна сила на Агенция по
заетостта, което се проведе в периода февруари – март на настоящата година. Това съобщиха от пресцентъра на
Агенцията по заетостта.Увеличават се работодателите, които имат намерение да търсят нов персонал през
следващите шест месеца Това сочи първото за 2022 г. проучване на потребностите на рабо... 

Единственото ни послание е, че няма еднопосочен билет и, че трябва да имаме избор да се върнем. Според едно
проучване 35% от българите по света са готови да се приберат при добро предложение за работа. Това каза
продуцентът и съосновател на платформата Bulgaria Wants You Андрей Арнаудов, която има за задача да открие
подходяща работа за българите в чужбина и да ги върне у дома."Това са между 700 и... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Ръководителят на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен и италианският премиер Марио Драги започнаха
енергийни преговори в Израел в понеделник (13 юни), докато ЕС се опитва да се откаже от вноса на руски
изкопаеми горива. През последните години Израел се превърна от вносител на природен газ в износител
благодарение на открити големи находища в морето. Фон дер Лайен ще се срещне с премиера Нафта... 

Заглавие: Публикувана е класацията Топ 100 най-добри работодатели в България за 2022 г.
Дата: 14.06.2022 09:59
Медия: Publics

Заглавие: Публикуваха индекса Топ 100 най-добри работодатели в България за 2022 година
Дата: 14.06.2022 09:37
Медия: iNews

Заглавие: Общинарка от Приморско катастрофира на пътя за Созопол с джипа си "БМВ Х5"
Дата: 14.06.2022 11:48
Медия: Блиц

Заглавие: Увеличават се работодателите, които имат намерение да търсят нов персонал през следващите
месеци
Дата: 14.06.2022 12:00
Медия: iNews

Заглавие: 35% от българите по света са готови да се приберат, но има условие
Дата: 14.06.2022 11:59
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Фон дер Лайен и Драги търсят газ в Израел
Дата: 14.06.2022 11:32
Медия: Euractiv Bulgaria

https://www.publics.bg/bg/news/30517/%D0%9F%D1%83%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D1%83%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B0_%D0%B5_%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D1%81%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0_%D0%A2%D0%BE%D0%BF_100_%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8_%D0%B2_%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F_%D0%B7%D0%B0_2022_%D0%B3_.html
https://inews.bg/%D0%91%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/%D0%9F%D1%83%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%B0-%D0%A2%D0%BE%D0%BF-100-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%B2-%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-2022-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0_l.a_c.382_i.698169.html
https://blitz.bg/obshtestvo/obshchinarka-ot-primorsko-katastrofira-na-ptya-za-sozopol-s-dzhipa-si-bmv-kh5_news891828.html
https://inews.bg/%D0%91%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/%D0%A3%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%81%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%B8%D1%82%D0%BE-%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%BB-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%86%D0%B8_l.a_c.382_i.698175.html
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/35-ot-bulgarite-po-sveta-sa-gotovi-da-se-priberat-no-ima-uslovie-1285341
https://euractiv.bg/section/%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D1%84%D0%BE%D0%BD-%D0%B4%D0%B5%D1%80-%D0%BB%D0%B0%D0%B9%D0%B5%D0%BD-%D0%B8-%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B3%D0%B8-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D1%8F%D1%82-%D0%B3%D0%B0%D0%B7-%D0%B2-%D0%B8%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B5/


Страшно предупреждение отправи министърът на земеделието Иван Иванов. На заседанието на Съвета на
Европейския съюз по земеделие и рибарство, което се провежда в Люксембург, той би аларма, че има риск за
осигуряването на храна на достъпна цена за българите. Земеделският министър посочи, че продължаващото
повишаване на разходите за производство в селското стопанство за фуражи, торове и електрическа ... 

Москва стопанисва незаконно имот на язовир "Искър", узаконила е десетки жилищни сгради в СофияДокато в ЕС и
Северна Америка се чудят как да конфискуват активите на Кремъл, у нас такъв дебат няма, а същевременно се
чудим къде да настаним бежанците от Украйна. Затова е решихме да проверим с какви недвижими активи
разполага руската държава в България. Оказва се, че Русия притежава десетки имоти в наш... 

Макроикономическите индикатори, които са важни за движението на имотния пазар, са нивото на
междуфирмената задлъжнялост и тази на домакинствата, равнището на безработицата и ръстът на ипотечното
кредитиране.За мен тези фактори са най-важните и нито един от тях към днешна дата не говори за балон в цените
на имотите.Това заяви управителят на Arco Real Estate Евгени Василев, който взе участие в панел... 

От всички инвестиции българите считат имота за най-сигурна и ще продължат да инвестират в имоти, за да запазят
спестяванията си, които вече надхвърлиха 100 млрд. лв. в банките.Българинът ще продължи да си купува имоти и
макар да виждаме завършени сгради, които са празни и не светят, те не са обитаеми, защото някой си ги е купил с
цел инвестиция, за да си запази парите.Това заяви управителят на кон... 

Едно провалило се правителство взема за заложник над 30 млрд. лв. от парите за хората. Загубата на европейски
средства е национална катастрофа. Това заяви областният координатор на ГЕРБ-Благоевград и евродепутат
Андрей Новаков на среща с актива на партията в Разлог."От края на миналата година повтарям, че страната е
застрашена да загуби европейски средства, а днес това бе потвърдено и от Борислав ... 

Европейският съд в Люксембург отряза българските превозвачи. Искът на нашата страна за спиране на
прилагането на "Мобилен пакет I" до окончателното решение на съда по т. нар. "Голямо дело" е бил отхвърлен,
съобщиха от Съюза на международните превозвачи. Съдът отхвърли иска за временно отлагане на прилагането
на най-спорната разпоредба на "Мобилен пакет I" - периодичното връщане на камионите до мяс... 

Заглавие: Министър със страшно предупреждение. Голям риск с храните
Дата: 14.06.2022 11:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Само в Клуб Z: Вижте имотите на руската държава у нас
Дата: 14.06.2022 11:05
Медия: Клуб Z

Заглавие: Евгени Василев, Arco: В София се продават панелки за 2000 евро на кв. м
Дата: 14.06.2022 10:00
Медия: Profit

Заглавие: Веселина Генева, Амрита: Българите ще продължат да инвестират в имоти
Дата: 14.06.2022 09:43
Медия: Profit

Заглавие: Андрей Новаков: Загубата на европейско финансиране е национална катастрофа
Дата: 14.06.2022 09:37
Медия: ТопПреса

Заглавие: Европейският съд в Люксембург отряза българските превозвачи
Дата: 14.06.2022 08:46
Медия: Топ новини

Заглавие: Купуването на депутати пропадна
Дата: 14.06.2022 08:30
Медия: Труд

https://www.standartnews.com/balgariya-politika/ministr-ss-strashno-preduprezhdenie-golyam-risk-s-khranite-495366.html
https://www.clubz.bg/128918-samo_v_klub_z_vizhte_imotite_na_ruskata_darzhava_u_nas
https://profit.bg/imoti/evgeni-vasilev-arco-v-sofiya-se-prodavat-panelki-za-2000-evro-na-kv-m/
https://profit.bg/imoti/veselina-geneva-amrita-balgarite-shte-prodalzhat-da-investirat-v-imoti/
https://toppresa.com/284196/%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%80%D0%B5%D0%B9-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D1%83%D0%B1%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81%D0%BA-2
https://topnovini.bg/novini/885194-evropeyskiyat-sad-v-lyuksemburg-otryaza-balgarskite-prevozvachi
https://trud.bg/%D0%BA%D1%83%D0%BF%D1%83%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B5%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B0/


Кирил Петков канил на вечеря отцепниците, в паралелна пресконференция им благодари "за смелостта" Лидерът
на ИТН Слави Трифонов: Ще изговорят купища лъжи в стилистиката на Кирил и Асен Осребрено предателство с
постове Ударното купуване на депутати от "Има такъв народ" пропадна, а "Продължаваме промяната" не успяха
да съберат необходимите им поне 12 гласа. Накрая "напазаруваните" се оказаха 5 депут... 

Селекцията беше представена на платформа край село ПаскалевоТрадиционната платформа на фирма ЛИДЕА
събра край село Паскалево земеделски стопани от Североизточна България. На място те се запознаха с
продуктовата листа при пшеница на френската компания. "Новите сортове пшеница на ЛИДЕА са Монтекристо CS
и Сомтуозо CS. Те са представители на най-новата ни генетика. Характеризират се с отлична устойчи... 

Доц. Борислав Великов и Красимир Премянов призоваха партиите и депутатите да направят компромиси в името
на страната и хората "Търсенето на временно програмно мнозинство в парламента може би е полезен ход, за да
се приеме актуализацията на бюджета и тези около 20 промени в законите, които да гарантират използването на
немалкото средства по Плана за възстановяване и развитие. Може би имат известно ... 

Заглавие: Нови пшеници с отлична устойчивост на листни заболявания и много добра толерантност спрямо
базично гниене
Дата: 14.06.2022 11:44
Медия: АГРО.БГ

Заглавие: Доцент Борислав Великов: Отцепилите се никога повече няма да влязат в парламента
Дата: 14.06.2022 09:32
Медия: Dunavmost

https://agro.bg/videa/rastenievadstvo-38/novi-pshenitsi-s-otlichna-ustoychivost-na-listni-zabolyavaniya-i-mnogo-dobra-tolerantnost-spryamo-bazichno-gniene/
https://www.dunavmost.com/novini/dotsent-borislav-velikov-ottsepilite-se-nikoga-poveche-nyama-da-vlyazat-v-parlamenta
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